
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Niklasson

Enligt budgetprocess ska kommunfullmäktige vid sammanträde 15 
juni besluta om preliminära ramar för styrelse och nämnder.

Med hänvisning till nu rådande osäkerhet kring vilka förutsättningar 
som kommer gälla då prognoser från Sveriges Kommuner och 
Regioner (SKR) som Konjunkturinstitutet är osäkra men talar om 
minskade intäkter på mellan 1 – 3 % för kommande år.

Min fråga till kommunstyrelsen ordförande är

Om inte Lekebergs kommun ska ändra budgetprocessen och göra 
nödvändiga anpassningar av tidplan. Så man därmed beslutar om 
preliminära ramar först vid kommunfullmäktiges sammanträde 28 
september. Eller vid annan lämplig tidpunkt under innevarande år.
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